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harmonogramu predkladania správ o činnosti a hospodárení 
univerzitných pracovísk a účelových zariadení STU 

                       
 
 
Návrh uznesenia: Vedenie STU berie na vedomie správu o činnosti ÚZ CAŠ STU za 

1. polrok 2020 
 

a) bez pripomienok 
b) s pripomienkami 
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Správa o činnosti ÚZ CAŠ STU v 1. polroku 2020 

 
Poslanie a fungovanie ÚZ CAŠ STU 

 
Účelové zariadenie Centrum akademického športu STU (CAŠ) má v správe športový 

areál P. Gleska a tenisové kurty v areáli ŠD Mladá Garda na Račianskej ulici 103 
a telovýchovný areál Mladosť v Mlynskej doline, Staré grunty 54.  

 
Športoviská s okolitými plochami (okrem telocvične Mladosť) majú rozlohu cca 55.000 

m2 a momentálne je na CAŠ STU zamestnaných 6-8 ľudí. V organizačnom poriadku máme 
vytvorené pozície pre 10 ľudí. Areál denne navštevuje od 500 do 2.000 ľudí. 

 
Stav zamestnancov k septembru 2020: 
 
1) Riaditeľ – administratívna práca 
2) Organizačný pracovník – administratívna práca 

 
3) Správca areálu – manuálna práca 
4) Údržbár – manuálna práca – (od 15.9.2020 obsadené) 
5) 2 x správca tenisových kurtov – manuálna práca 
6) Správca telocvične Mladosť – manuálna práca 
7) Upratovačka – manuálna práca – (od 15.9.2020 ½ úväzok) 

 
Zodpovednosť riaditeľa a úlohou 2 ľudí (riaditeľa a administratívneho pracovníka) je: 
 

- zabezpečovanie každodennej obsadenosti areálu (ide o externé športoviská kde je 
obsadenosť rôzna podľa ročného obdobia a zároveň sa mení aj na dennom poriadku 
v závislosti od počasia) 

- riešenie porúch, opráv a rekonštrukcií (športoviská, stroje, traktor, kosačky, ....) 
- zodpovednosť za stav revízií (elektrina, plyn, ...) 
- zabezpečenie BOZP (hasiace prístroje, deratizácia, ...) 
- nákupy (hygienické potreby, kancelárske potreby, dezinfekcia, drobný nákup, 

pohonné hmoty, ...) 
- sledovanie a vyhľadávanie výziev a dotácií – účasť na rôznych konferenciách ohľadom 

výziev  
- podávanie projektov a celé spracovanie projektov ako aj spracovanie všetkých 

dokumentov spolu s vyhodnotením 
- sledovanie ekonomiky a stavu zákaziek (všetko je zodpovednosť riaditeľa) 
- vystavovanie faktúr (306 vystavených faktúr v roku 2019) a objednávok v Magione 
- každodenné rozdeľovanie úloh zamestnancom 
- organizácia Majstrovstiev STU študentov a zamestnancov (občerstvenie, ceny, 

tlačoviny, odmeny, ...) – v roku 2020 zrušené 
- rokovania s klientami ohľadom prenájmov, prehliadky športovísk s potenciálnymi 

klientami 
- vyhľadávanie a oslovovanie subjektov aby využívali športoviská 
- vyhľadávanie nových ľudí - personalistika 
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- zodpovednosť za správne vedenie registračnej pokladne 
- realizovanie hotovostných vkladov z podnikateľskej činnosti do VÚB 
- vypracovávanie pracovných výkazov všetkých zamestnancov CAŠ  
- spravovanie web stránky www.stusport.sk 
- spravovanie sociálnych sietí – facebook stránka STU SPORT MLADÁ GARDA 

a instagramový profil STU SPORT 
- inventarizácia majetku 
- riaditeľ je členom Rady športu 
- riaditeľ je členom Redakčnej rady časopisu Spektrum 

 
Aktivity CAŠ v 1 polroku 2020 

 
1 polrok 2020 bol samozrejme poznačený krízou. Dňa 12.3.2020 sme na základe 

usmernení Úradu verejného zdravotníctva SR museli celý areál zatvoriť. Uvoľňovanie 
opatrení a s ním spojené otváranie športovísk malo rôzne fázy. Pri každom ohlásenom 
uvoľňovaní sme boli v kontakte s regionálnym úradom ver. zdravotníctva a konzultovali sme 
situáciu aj s kanceláriou štátneho tajomníka pre šport ako aj so Slovenským olympijským 
a športovým výborom. Na základe týchto informácií a za dodržiavania presne nastavených 
podmienok sme postupne spúšťali prevádzku areálu a jednotlivých športovísk. Bohužiaľ dlho 
nebolo možné vykonávať hromadnú a súťažnú športovú činnosť, čo je hlavným zdrojom 
našich príjmov. Definitívne uvoľnenie situácie nastalo až začiatkom júna. 

 
Priebeh roku 2020: 
1) 1.1.2020 – 12.3.2020 – normálne fungovanie (prenájmy) 
2) 12.3.2020 – 26.4.2020 – zatvorené na základe Úradu verejného zdravotníctva SR  
3) 27.4.2020 – 20.5.2020 – otvorený areál bez šatní a toaliet – len individuálne 

športovanie (žiadne príjmy z podnikateľskej činnosti) 
4) 21.5.2020 -  7.6.2020 – umožnené aj hromadné športovanie, začiatok prenájmov, 

bez možnosti využívania šatní 
5) 8.6.2020 – celý areál otvorený naplno, stále je k dispozícii dezinfekcia na ruky 

 
 
Počas 1. polroku a obmedzenej prevádzky areálu sme pracovali: 
 

- zapojili sme sa do projektu BSK, ktorý bol bohužiaľ zrušený z dôvodu pandémie – 
projekt zameraný na nákup športových potrieb na športové dni škôl 

- podali sme projekt na Hl. mesto Bratislavy – Infraštruktúra – neúspešný – projekt bol 
zameraný na vybudovanie šatní „kontajnerových“ pri futbalovom ihrisku 

- koncom marca sme demontovali tenisovú halu aby sa dalo hrať hneď ako sa uvoľnia 
opatrenia 

- v apríli sme vykonali údržbu futbalového ihriska a vyznačili sme nové bránkové čiary – 
práce boli pôvodne naplánované na letné mesiace 

- začali sme rokovania s Atletickým oddielom Slávia STU ohľadom novej zmluvy 
a ohľadom nastavenia pravidiel na atletickom štadióne 

- priebežne prebiehali stretnutia s architektom, ktorý minulý rok spravil projekt krytej 
tribúny na atletickom štadióne a teraz sme riešili prekrytie (vytvorenie haly / 
telocvične) multifunkčného ihriska – projekt bude hotový do konca októbra 

http://www.stusport.sk/
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- mali sme rokovania s pán riaditeľom internátu Mladá garda a aj s atlétmi ohľadom 
vytvorenia jednotného vstupu do areálu spolu s kontrolou vstupu pomocou čipového 
systému 

- v rámci propagácie sme vytvorili športovému areálu profily na sociálnych sieťach -  
instagram a facebook – pravidelne uverejňujeme aktuality a postupne nám narastá 
počet sledovateľov 

- vypracovali sme víziu rozvoja športového areálu   
- zásahy v areáli v rámci propagácie a bezpečnosti (vlajka STU, SVK a EÚ na stožiari, 

gumenný chodník, označenie schodov reflexnými páskami, ...) 
- vo väčšej miere sme areál čistili a upratovali, čo sa pri plnej prevádzke nedá robiť – 

areál bol a je momentálne vo veľmi dobrom a reprezentatívnom stave  
- neustále sledovanie zmien čo sa týka usmernení Úradu verejného zdravotníctva 

 
 

Plán do konca roku 2020 
 

- dopracovanie projektov – krytá tribúna na atletickom štadióne + prekrytie 
multifunkčného ihriska 

- rokovanie s internátom ohľadom vytvorenia vstupu do areálu CAŠ – prípadná 
realizácia 

- postavenie tenisovej haly (polovica októbra) 
- dopracovanie zmluvy a podmienok s atlétmi Slávie STU 
- riešenie situácie ohľadom telocvične Mladosť – sledovanie úniku vody a tepla 
 
 


